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 Један од лидера Савеза за Србију Драган Ђилас данас је, другог дана посете Косову,
боравио у Високим Дечанима, а потом обишао и Призренску богословију и поновио
поруке о потреби за миром два народа и заједничким пољима сарадње, као и то да је
против етничког разграничења, пренео је портал Коссев.

  
  

Ne šetkam se po Kosovu i ne delim narod. Slušam i učim. Sa vladikom Teodosijem, đacima
Prizrenske bogoslovije i igumanom Savom Janjićem danas u Prizrenu i Dečanima. pic.twitter.c
om/m6JXzonKbS

  — Dragan Djilas (@DraganDjilas) March 6, 2019    

 Не шеткам се по Косову и не делим народ. Слушам и учим. Са владиком Теодосијем,
ђацима Призренске богословије и игуманом Савом Јањићем данас у Призрену и
Дечанима.

  

Ђилас се у Високим Дечанима састао са игуманом Савом Јањићем, а у Призренској
богословији разговарао са ђацима и са владиком Теодосијем, наводи Коссев.

  

"Савез за Србију и ја лично не подржавамо разграничење"

  

Ђилас је у емисији "Наше јутро", која се емитује на Радију Гораждевац, током укључења
из манастира Високи Дечани, поновио да Савез за Србију и он не подржавају идеје
"разграничења, подела и сличних ствари".

  

"Верујемо да то дели и наш народ који живи на Косову Метохији, а верујемо и да то
отвара један домино ефекат да се прошири на цео регион, који би онда био талац свега
тога у наредном периоду", рекао је Ђилас.

  

Он је поручио да су односи између Срба и Албанаца "много гори него пре 10 година".
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  "Бојим се да су данас односи између два народа под таквим тензијама и да су много горинего пре 10 година, када су се дешавале јако ружне ствари, па се онда ипак ушло у некунормализацију. Сада опет таква мржња се осећа и таква нервоза и агресија да тозаиста није добро", казао је Ђилас.  Према његовим речима, уместо разговора о разграничењу, тема преговора требало бида буде живот људи на Косову.  "Мислим да треба поново да се вратимо идеји како ће сваки грађанин, који данас живина Косову и Метохији, да живи боље. Како да промовишемо оне људе, који су билиприпадници једног народа у ратним вихоровима а чували припаднике другог народа. Даопет отворимо све економске везе и сарадњу, привредну, културну сарадњу, да људимогу слободно да путују да живе и да се једноставно ово заборави, да се престанеразмишљати о границама", рекао је Ђилас  (КосСев)  

 2 / 2


